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Nyugdíjasaink a parlamentbenNyugdíjasaink a parlamentben

Azt igazán nem lehet mondani a szapi
nyugdíjasokra, hogy egész nap otthon
ülnek. Talán még mozgalmasabb az ő
életük, mint a miénk. Az eltelt három
hónapban is kirándultak, zenés esten
voltak és tartalmasan töltötték min-
dennapjaikat. 

A nyár utolsó hónapjában először augusz-
tus 15-én kirándulásra indultak, akkor a
magyarországi Pápára szerveztek egy utat,
ahol egész napos fürdőzéssel töltötték az
időt a helyi fürdőben. Majd alig telt el két
hét után ismét útra keltek, de akkor nem
mentek olyan messzire. 
   A csallóközi Kisudvarnokba látogattak
el augusztus végén 16-an a Híd pártja által

szervezett nyugdíjastalálkozóra. 
   Szeptember 12-re a szervezet a szlovák
törvényhozás épületébe, a pozsonyi par-
lamentbe kapott meghívást Sárközy Irén
parlamenti képviselőtől. A szapi nyug-
díjasok megtekinthették a parlament
nagytermét, ahol éppen szavazás zajlott
és Bugár Béla, a parlament alelnöke, 
a Híd párt elnöke köszöntötte őket,
majd beszélgettek a meghívójukkal. Ha-
zafelé Bősön álltak meg, ahol Miklós Fe-
renc polgármester egy ebédre hívta meg
őket. A kiránduláson, amelyre az autó-
buszt szintén a faluvezető biztosította,
összesen 38-an vettek részt. 
   Októberben mindjárt a hónap elején,
5-én a vásárúti nyugdíjastalálkozóra lá-

togattak el, majd 7-én a Dunaszerdahe-
lyen megrendezett Bihari Emlékesten
vettek részt. Ezt a rendezvényt már évek
óta látogatják és a világ minden kincsé-
ért sem hagynák ki. 
   Így hát ebből is látszik, hogy a nyug-
díjasok élete mozgalmas, a szervezetük
aktívan működik a faluban, folyamato-
san programokat szerveznek és egy pil-
lanatig sem hagyják, hogy lanyhuljon a
kedvük. Hamarosan pedig, pontosab-
ban november 16-án sor kerül az éves
nyugdíjasbálra, ahol az egész évi tevé-
kenységükről számolnak be. Az ese-
ményre szeretettel várják a község
nyugdíjasait. 
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Tihanyi kirándulásTihanyi kirándulás

Új magyar helységnévtáblák a községeknekÚj magyar helységnévtáblák a községeknek

Búcsúban az ovisokBúcsúban az ovisok

Az év elején megkezdődött az ország-
ban a magyar nyelvű helységnévtáblák
cseréje. Így a magyar nyelvű település-
jelző táblák éppen akkorák lettek,
mint a szlovákok. 

Szlovákiában a kisebbségi nyelvhaszná-
latra vonatkozó szabályozások azokon a
településeken teszik lehetővé a nemzeti-
ségi nyelvű helységnévtáblák kihelyezé-
sét, ahol az adott nemzetiség aránya eléri
a 20 százalékot, ilyen településből az or-
szágban mintegy hatszáz van. Az elsők
között cserélték le a táblákat például So-
morján vagy Csallóközkürtön , de azóta
az országban, azon belül a Csallóközben
is számos új tábla került a helyére. A kü-
lönbség annyi, hogy az államnyelvű táb-
lának fekete, a nemzetiségi nyelvű
táblának kék a kerete. „A dizájn és nagy-
ság megváltoztatása egységessé teszi a
táblákat és így növeli a jelzések átlátha-

tóságát” – mondta a változtatás kapcsán
Érsek Árpád, a szlovák kormány közle-
kedési minisztere. 
   A rendelkezéseknek hála júliusban
Szapon is lecserélték a régi magyar

nyelvű táblákat a nagyobbakra, így most
már a községbe vezető útszakaszokon
épp olyan nagy táblák jelzik a magyar és
a szlovák helységnevet is. A csere az ön-
kormányzatok kasszáját nem terheli. 

A Csemadok helyi szervezete augusztus 18-ra ingyenkirán-
dulást szervezett, amin 49-en vettek részt. Az úticél Tihany
volt, ahol mindenkinek szabad programja volt. Megtekint-
hették a az apátság épületét (a képen), de kisvonatos város-
nézésre is adódott lehetőség, aki pedig csak pihenni szeretett
volna, azt várta a magyar tenger, a Balaton. 

Október 21-én zajlott idén a községben a Teréz-napi búcsú,

ahol hinták és különféle attrakciók akadtak a gyerekek szó-

rakoztatására. A hétfői napon, ahogy már a tavalyi évben

is, a szapi önkormányzat jóvoltából a csiliznyáradi óvoda

gyerekei ingyen hintázhattak a búcsúban. 
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Így köszöntötték az őszt a szapiakÍgy köszöntötték az őszt a szapiak

Nem árt óvatosnak lenniNem árt óvatosnak lenni

Négy évvel ezelőtt először, idén októ-
ber végén negyedik alkalommal került
megrendezésre az őszi kézműves fog-
lalkozás és Halloween-est a kultúrház-
ban. A rendezvényt a Csemadok helyi
szervezete és a község önkormányzata
közösen szervezte. 

Az összegyűlt gyerekek a szülők segítsé-
gével tökökből faragtak ijesztő lámpáso-
kat, és hogy ügyesebben menjen
a munka, a jó hangulatról DJ Bene gon-
doskodott. A tökfaragáson kívül lehetett
kifestőzni, mécseseket, álomfogót, asz-
tali díszeket készíteni, valamint őszi mé-
zeskalácsokat díszíteni.
   Miután mindenki elkészítette a tök-
lámpását, sötétedéskor mécsest helyez-
tek bele, majd a kultúrház bejáratánál
állították ki őket. Ezután a gyerekek leg-
nagyobb örömére elkezdődött a Hallo-
ween party, ahol különböző játékokban
vehettek részt. A kultúrházban igazi
diszkó-hangulat uralkodott, ahol vona-
tozás, széktánc, seprűtánc is volt. A szer-

vezők eközben különféle édességeket
osztottak szét a  gyerekeknek. Hét óra
táján ért véget a rendezvény, amelyen
nemcsak a gyerekek, de a felnőttek is jól
érezték magukat, sőt még a táncba is be-
kapcsolódtak. Az est végén mindenki
hazavihette a  saját töklámpását, hogy
otthona dísze legyen. A szervezők köszö-

netüket fejezik ki községünk lakosainak,
úgy mint Bartalos Mártának, aki tökö-
ket biztosított a rendezvényre, Lőrincz
Henriettának a mézeskalácsok elkészíté-
séért és díszítéséért, valamint Beke Adél-
nak a felajánlott édességekért. A részt-
vevő gyerekek tenyérlenyomatát egy pa-
pírból elkészített tök őrzi.

Gyerekek és szüleik együtt faragták a lámpásokat Soós Klaudia felvétele

Nem lehet elégszer hangsúlyozni, hogy
mennyire óvatosnak kell lennünk ma-
napság, hiszen a sajtóban is számos alka-
lommal olvashatjuk, hogy pénzzel szedik
rá az idős embereket. A csalók sok eset-
ben a családjukkal zsarolják meg az idő-

seket, vagy éppen az áramszolgáltató
emberének adják ki magukat, a jóhi-
szemű lakos pedig beengedi őket az ott-
honába. Vigyázzunk az ilyen egyé-
nekkel, nehogy megrövidítsenek ben-
nünket is az értékeinkkel. Amennyiben

gyanús alakot látunk, értesítsük az ille-
tékes szerveket, jelen esetben a 158-as
telefonszámon a rendőrséget. 
   Ám nem csak a csalókkal kell vigyáz-
nunk, de a betörésekre is ügyelni kell,
hiszen rablókból sincs hiány. Ami az
egyik legfontosabb, amit tehetünk elle-
nük, hogy nem írjuk ki a közösségi ol-
dalunkra, ha például kirándulunk, mert
az egyenes meghívó a betörőknek a há-
zunkba. 
   A községben legutóbb is történt egy
tűzeset, amikor a faluban dolgozó cég
autóit gyújtották fel. A tetteseket a tér-
figyelő kamerák rögzítették, ám azok az
arcukat eltakarták, így nem felismerhe-
tőek a felvételeken, ám a rendőrség nyo-
moz az ügyben. Tehát megtörténik a baj,
ám tehetünk ellene, csak legyünk körül-
tekintőbbek és figyeljünk oda másokra
is, figyelmeztessük a szomszédainkat,
hogy ügyeljenek az ügyeskedőkre, akik
csak arra várnak, hogy ártatlanokat szed-
jenek rá és lopjanak meg. Illusztrációs felvétel
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Községünk képviselőjelöltjeiKözségünk képviselőjelöltjei
1. Berecki Imrich (45, vállalkozó, független)
Nős vagyok, 2 fiú édesapja. Itt nőttem fel, ismerem az embereket, a falu problémáit, gondjait és ezért
szeretnék még többet tenni, a magyarságért, a közösségekért! Aktívan részt veszek a helyi szervezetek
életében, vezetőségi tagja vagyok a Szlovák Vöröskereszt helyi szervezetének, és aktív véradó. Mun-
kámmal segítem a Református egyházközösséget. Célom a falusi turizmus fejlesztése és a lakosság
összekovácsolása, ezért indulok, mint képviselőjelölt!

2. Csicsay Alexander (36, festő, független)
Születésem óta szapi vagyok és az is szeretnék maradni. Mivel a faluban dolgozom, ezért minden
nap szemmel követem annak fejlődését. Ezért döntöttem úgy, hogy független képviselőjelöltként

indulok a következő választásokon. Csapatjátékos vagyok a sportban és csapatjátékos szeretnék
lenni a közszolgálatban is, a rám bízott feladatokat a legjobb tudásom szerint próbálom majd ez-

után is végrehajtani. Kérem szavazzanak rám, hogy itt is bizonyíthassam rátermettségemet.

4. Erdősová Anita, DiS. (28, minőségmenedzser, független)
Célom, hogy Szap legyen közös otthonunk, alakítsuk saját igényeinknek legmegfelelőbben, te-
remtsünk újabb és újabb közös értékeket. A falunk legyen valódi önkormányzat, mindenki, aki

akar, legyen részese. Vonjuk be a fiatalokat is a munkába, de ne hagyjuk ki az időseket sem. Min-
denkit, aki Szapért szívvel-lélekkel képes, akar és tud cselekedni! Hiszek Szapban, a falu és a közös-

ség erejében. Hiszek abban, hogy egy képviselőnek nem kell élére vasalt politikusnak lennie,
inkább olyan embernek, mint egy jó szomszéd.

6. Sárközyová Mária, Mgr. (50, állami hivatalnok, Híd-MKP)
Családom gyökerei Szaphoz kötnek, itt kötöttem házasságot a férjemmel, itt nőttek fel a gyerme-
keim és élik nyugdíjas napjaikat szüleim. A közösség mindig fontos volt számomra. Az emberek-
nek igyekszem segíteni, állami hivatalnokként is ezt tettem, teszem. Négy éve alpolgármesterként

tevékenykedem és munkámmal igyekszem a közösség javát szolgálni. Öröm látni, hogy szülőfalum
elindult a szépülés útján. Jó érzéssel tölt el, hogy ebben én is kivettem a részemet. Kitartásommal a

jövőben is szeretném segíteni községünk fejlődését. Az emberekhez való jóindulatommal építeni
szeretném a közösséget, szolgálni a lakosok javát.

3. Csicsay Tibor (36, autóvillamossági-szerelő, független)
Négy éve élek boldog házasságban a feleségemmel. Két gyermekünk van. Pozsonyban dolgozom ve-
zetői beosztásban. Munkavégzésem megkívánja a folyamatosan naprakész, megbízható munkát.
Ennek érdekében mindent meg is teszek. Számomra a legfontosabb feladat Szap további fejlődése,
és lakosainak életkörülményeinek javítása. Ez a cél vezérel, és ezért mindent meg is fogok tenni!
Kérem szavazzanak rám, hogy szapiként Szapon segíthessem Önöket!

5. Koncz Tibor (33, vállalkozó, Híd-MKP)
Szimpatizálok a község vezetésének 4 éves munkájával, és nagy megtiszteltetésnek veszem a polgár-
mester felkérését, hogy elindulhatok az idei önkormányzati választáson. A helyi választóbizottság osz-
lopos tagjaként már többször volt lehetőségem betekinteni a község működésébe. Munkámmal
szeretném elősegíteni a falu további szépülését, fejlődését. Tegyük együtt szebbé az életet a mi kis fa-
lunkban!
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AnkétAnkét: : 
Részt vesz a helyhatósági választásokon?Részt vesz a helyhatósági választásokon?

Bartalos Katalin

Mindenképpen elmegyek választani, sőt, az egész család jön velem. Általában eljárunk, mert fon-

tos, hiszen a mi sorsunkról is döntenek, akiket megválasztunk. És most nem csak a helyhatósági

választásokról beszélek, de akármelyik szavazásról. Mindenkinek a saját érdeke, hogy elmenjen

választani. 

Szombathelyi Katalin

Részt veszek a választásokon, hiszen ilyen polgármesterre nem lehet nem szavazni. A képviselőket is

úgy kell megválasztanunk, hogy értünk dolgozzanak. Úgy látom, hogy ez a mostani értünk dolgozik,

értünk végzik a munkát. Hiszen annyi minden megújult, amiről talán nem is gondoltuk, hogy ilyen

szép lehet. Mindenkinek el kellene mennie szavazni, én biztosan elmegyek. 

Ambrus László

Mindenképpen részt veszek, hiszen szinte kötelességünk, hogy szavazzunk és a polgármester

mellé álljunk. Szerintem jó munkát végzett az elmúlt négy évben, így megérdemli a bizalmunkat.

Sokan nem mennek el voksolni, pedig kellene. Igaz, mindenkinek a privát dolga, de azért szán-

juk rá magunkat. 

7. Soósová Kinga, Mgr. (35, pedagógus, Híd-MKP)
A Csemadok helyi alapszervezetének vezetőségi tagjaként aktívan részt veszek községünk életében,
ahol a kultúránk ápolása és a hagyományaink megőrzése a fő cél. Képviselőként segíteni szeretném a
helyi kultúra további fejlődését, és bízom benne, hogy joggal és bizalommal képviselhetem majd
Önöket községünk önkormányzatában.

9. Vidaová Edita, PhDr. (39, állami alkalmazott, független)
Állami alkalmazottként dolgozom, 2 lány édesanyja vagyok. Tanulmányaimat Nagymegyeren gim-
náziumban, Pozsonyban geodézia, térképészet és kataszter szakon folytattam, majd a Közgazdaság-
tudományi és Államigazgatási Főiskolán doktorátusi vizsgával végeztem. 2004 óta a kataszteri
hivatalban dolgozom Dunaszerdahelyen. Az elmúlt években a képviselő-testület és a Szlovák Vörös-
kereszt helyi szervezetének tagjaként tevékenykedtem. Tudásomat és ismereteimet szeretném a kö-
vetkező időszakban is kamatoztatni.

8. Tóth Csaba (32, pedagógus, Híd-MKP)
Hitvallásom a kitartó munka és nem ijedek meg a kihívásoktól. Szeretném községünk önkormány-
zatát erősíteni, hogy minél több gyermeket, fiatalt, sőt minden korosztályt bevonjunk és megmoz-

gassunk a település különböző rendezvényein. Amennyiben bizalmat szavaznak nekem, ígérem
nem okozok csalódást.
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Mérleget vonunk és tervezünkMérleget vonunk és tervezünk
Miklós Ferenc négy évvel ezelőtt lé-
pett hivatalba, 2014 őszén választotta
polgármesternek a község többsége.
Az eltelt esztendők alatt minden bi-
zonnyal bizonyította rátermettségét,
hiszen az idén novemberben esedékes
helyhatósági választásokon nem akadt
ellenfele. S így vagy úgy, de mérleget
von, mert ezt teszi mindenki egy kor-
szak lezárultával. Igaz, itt Miklós Fe-
renc polgármesterként folytatja majd
a munkát, éppen ezért az eddig meg-
valósított munkáról és a jövő terveiről
beszélgettünk. 

Eltelt négy év a szapi önkormányzat
életében és mint köztisztségviselő,
ilyenkor mindenki visszatekint a
munkásságára. Milyen érzésekkel
zárja le ezt az időszakot?
• Ilyenkor az ember mérlegel, hogy mi-
lyen sikerei, esetleg kudarcai voltak, le-
vonja mindenből a tanulságot, és
folytatja tovább a munkát tisztességesen,
a legjobb tudása szerint. Amikor átvet-
tem a hivatalt négy évvel ezelőtt, nem
volt könnyű feladat, hiszen belecsöp-
pentem a láthatatlanba. De tudtam,
hogy mit vállaltam, és azt is, hogy ki-
tartó, kemény munkával jönni fog a
siker. Lehetségesnek tartottam ebből a
kis faluból egy összetartó családias kö-
zösséget alkotni, ahol ITTHON érzik
magukat az emberek. Sokszor kihangsú-
lyozom, hogy ehhez én magam kevés va-
gyok, kellenek hozzá partnerként a
lakosok, helyi szervezetek, dolgos hiva-
tali és községi dolgozók, felelősségteljes
önkormányzati képviselők, és ha ez
mind megvan, akkor így együtt kialakít-
hatunk egy olyan közösséget, ahol folya-
matosan tudjuk fejleszteni a falut és
zökkenőmentesen megoldani a felme-
rülő problémákat. Az eltelt évek tapasz-
talatai alapján mondhatom, ez a szíve, a
mozgató motorja egy sikeres és elégedett
közösségnek. 

A hivatalba lépő polgármesterek álta-
lában nagy tervekkel érkeznek, aztán
arcon csapja őket a realitás. Hogy
lehet ezt a kettőt összeegyeztetni?

• Az önkormányzat jövője két fontos
gondolatmeneten alapul. Az egyik a ter-
vek, a másik pedig az adott köztisztviselő
álmai. Ezt a kettőt kell úgy összehozni,
hogy az eredmény kézzelfogható legyen
és a közösség javát szolgálja. A végzettsé-
gemből kifolyólag szeretek tervezni, és a
munkám gyümölcse akkor érik be, ami-
kor az adott terv, abban a formában tel-
jesül, ahogy én azt papírra vetettem.
Ugyanakkor szeretek álmodni is, hogy
átlagon felülit tudjak adni az emberek-
nek. Ezeken az alapokon működöm,
hogy az adott lehetőségeket kihasználva,
törvényeket és szabályokat betartva,
olyan terveket tudjak megvalósítani Sza-
pon és a mikrorégióban, hogy azokba be-
levigyem az álmaimat is. Van egy
elképzelésem, egy álmom, ami szerint
szeretném ezt a falut, ezt a közösséget fej-
leszteni. Persze vannak köztünk em-
berek, érdekcsoportok, akiknek ez nem
felel meg, de ameddig én a lakosok több-
ségétől a polgármesteri posztra bizalmat
kapok, addig erről a vágányról nem lépek
le, keményen dolgozom tovább, hogy ez
a mikrorégió sikeres legyen!

Mi kell a sikerhez, illetve mivel kezdte
négy évvel ezelőtt a munkát?
• Ahhoz, hogy az önkormányzat sikere-
sen tudjon működni, kellettek az előké-
születi munkák, amelyek alapján el
tudtunk indulni. Ezek közé tartozik a
község gazdasági és szociális fejlesztési
programja, amelyben lefektettük az ala-

pokat, hogy mi szerint fog a település
működni és milyen fejlesztések jönnek
majd létre a faluban. Amikor már ezek
a tervek készen voltak, akkor a tervdo-
kumentáción kellett dolgozni, amelyek
elkészítésében a legtöbb esetben társpro-
jektánsként is tevékenykedtem. Az elő-
készületi munkák közé tartozott még az
aktív szervezetekkel való együttműködés
és a kevésbé aktív szervezetek felélesz-
tése, ami sikeres volt. 

Melyek ezek a szervezetek?
• A községben jelenleg hat aktív szerve-
zet működik, ezek pedig a Nyugdíjasz-
szervezet, az Önkéntes Tűzoltó Testület,
a Szlovák Vöröskereszt helyi szervezete,
a CSEMADOK helyi alapszervezete, a
Vadászszervezet és a Sportszervezet. 
Ez utóbbi kettő a szomszédos Csiliznyá-
rad községgel közösen működik. A szer-
vezetek aktív munkát vállalnak a község
szociális, kulturális, jótékonysági, sport
valamint természetvédelmi tevékenysé-
geiben. Ezzel nagy szerepet vállalnak a
községi további fejlődésében.

Mi következett az előkészületi mun-
kák után?
• Fel kellett állítani egy célirányos költ-
ségvetést, amelyet úgy tudunk meríteni,
hogy a tervezett fejlesztések meg tudja-
nak történni és persze mindehhez kellett
egy aktív képviselő-testület, amely a ter-
veket, az álmokat közösen a polgármes-
terrel támogatta. 

Megújult a községháza és a kultúrház épülete
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Aztán ott vannak a községben talál-
ható intézmények…
• Ezekkel is nagyon jó a kapcsolat. Ilyen
például a Nappali ellátást biztosító köz-
pont, amelyet már mi hoztunk létre, és
a könyvtár, melyet évről évre támoga-
tunk, hogy tovább tudjon működni. De
ide sorolhatom a református és a katoli-
kus egyházközösséget is, valamint a Csi-
liznyáradon működő Ekoudvart, amely
2017 április elejétől ismét üzemel a szapi
lakosok számára is.

Közben a községnek testvértelepülései
is lettek, amely szintén egy pozitívum.
Mikor és hogyan kezdődött ez?
• Már 2015 elejétől elkezdtünk azon dol-
gozni, hogy kiépítsük a testvértelepülési
kapcsolatokat a környező országokban.
Majd 2016 áprilisában az erdélyi Jedd
községben alá is írtunk egy testvértelepü-
lési szerződést a Jedd-i, a magyarországi
Kamond és a kárpátaljai Palágykomoróc
települések vezetőivel „Négy ország, egy
nemzet” szlogennel. A szerződés lényege
a magyarságunk, illetve az identitásunk
megőrzése a fő cél. Ez a kapcsolat most
már ott tart, hogy rengeteg barátság ala-
kult ki a lakosok között is, akik az inter-
netnek köszönhetően szinte naponta
kommunikálnak egymással, vagy elutaz-
nak egymáshoz. Ennek a szerződésnek a
hozama volt már a 2017 júliusában meg-
rendezett többnapos testvértelepülési ta-
lálkozó, amire Szapon került sor. Ennek
folytatása egy erdélyi visszahívás volt,
ahova egy busznyi szapi látogatott el.
Mivel a magyarországi Kamond község
közelebb van, hamarabb tudunk barát-
ságos focimérkőzéseket szervezni, vagy
csak úgy találkozni. 

Az ilyen és az ehhez hasonló projektek
a kulturális élet színesítését, fellendí-
tését is segítik a községekben? 
• Igen, és így az egyik legnagyobb ren-
dezvényünk, amire büszkék is vagyunk,
a Szapi Halásznap, amelyet idén negye-
dik alkalommal rendeztünk, először
pedig a kinevezésem évében. Nem akar-
tam, hogy egy egyszerű falunap legyen,
mert az bárhol lehet, de nekünk büszké-
nek kell lennünk az elődeink foglalko-
zására és arra, amiből éltek, ezért is lett
Halásznap. Aminek külön örülök, hogy
egyre többen látogatnak el a rendez-
vényre évről évre. 

Ám nem csak a nyári fesztivál tartozik
a helyi kultúrához. Mi még?
• Természetesen a helyi szervezetek báljai
is ide tartoznak, ezen kívül a Csemadok
a legkisebbeknek álarcosbált szervez
minden évben. Így a falu apraja-nagyja
be van vonva a közösségi életbe. De a
kulturális élethez tartoznak még az ün-
nepségeink is, amelyek megrendezésé-

ben szintén nagy szerepet vállal a Cse-
madok helyi szervezete. Felkészítik a
szapi aktív fiatalokat rövid műsorokkal,
legyen az karácsonyi ünnepség, anyák
napja, vagy éppen március 15-e, de szer-
veznek húsvétvárót, Mikulás-napot,
Őszvárót és gyereknapot is. Ezek alapján
merem állítani, hogy a kulturális élet
ebben a kis közösségben nagyon jól mű-
ködik. 

Mondhatjuk, hogy teljes mértékben
fellendült az utóbbi négy évben?
• Előtte is voltak rendezvények, ám talán
az alvó szervezetek felélesztésének hála
még több lett. A Szlovák Vöröskereszt
helyi szervezete is nagyon aktív, hiszen
bált, jótékonysági akciókat, kirándulá-
sokat szerveznek. A kulturális élethez so-
rolhatjuk például a község folyóiratát is,
a Szapi Hírnököt, melyet 2015-ben
kezdtünk el negyedévente kiadni. 
Az alapgondolat az volt, hogy mivel
hosszabb évek óta nem vezette senki a
falu krónikáját és úgy láttuk jónak, ha a
folyóiratban informáljuk a lakosokat a
történésekről, illetve ez beköthető és tel-
jes mértékben helyettesíti a krónikát. 
A lap kiadását természetesen a további-
akban is szeretnénk folytatni. 

Beszéljünk most a fejlesztésekről,
amelyek a faluban megvalósultak.
Melyek voltak az első kézzel fogható
dolgok?
• Az első ilyen a közvilágítás felújítása
volt, amelyre már nagyon ráfért a kor-
szerűsítés. Új ledes lámpatesteket szerel-
tünk fel új lámpatartókra és az
elosztószekrény is ki lett cserélve. Így au-

A nappali ellátást biztosító központban mindig jó a hangulat

Komoly tervek vannak a Kovács-tó területével kapcsolatban
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tomatikusan kapcsol a rendszer, mely az
egész év folyamán 3900 óra világítást
biztosít. A második beruházás a vidék-
fejlesztési programból valósult meg,
amely a kamerarendszer és a közvilágítás
kiépítését tette lehetővé a sötét és rizikó-
sabb helyekre. Így a községben 13 kame-
rát helyeztünk el és megvilágítottuk a
temetőt, illetve a tópartot. 

Több községben működik a közmun-
kaprogram. Szapon is?
• A község kiveszi a részét 2015 óta a
közmunkaprogramból, a támogatás
nagy része bérek formájában a faluban
marad, amivel a szapi családokon is se-
gítünk. A közmunkások fakiültetést vé-
geznek és tisztán tartják az utcákat,
karbantartják a temetőt, szedik a szeme-
tet. A másik szociális program ezen
kívük a 2016-2018 között a gondozó-
szolgálat működtetése volt, mely a gon-
dozók bérének támogatásán alapult. Ez
a támogatás 27 hónapig tartott, idén áp-
rilisban ért véget, ám pályáztunk a kö-
vetkező három évre ismét, aminek az
elbírálását várjuk. Működik a nappali el-
látást biztosító központunk, aminek
fenntartására kapunk támogatást. A Szo-
ciális és Családügyi minisztériumnál pá-
lyáztunk egy szolgálati autóra, valamint
egy fénymásolóra, amelyeket szintén
megkaptunk idén. 

Milyen fejlesztések zajlottak még az
elmúlt években?
• A Szlovák Pénzügyminisztériumnál
pályáztunk 2016-ban, 2017-ben és

2018-ban. Az első évben a teljes hangos-
bemondó-rendszert sikerült korszerűsí-
teni, a másik évben a sportöltöző
ablakcseréjét, illetve a szociális helyisé-
geket felújítása zajlott, idén pedig az
épület fűtésének korszerűsítése sikerült. 
   A környezetvédelmi minisztériumnál
nyertes pályázatokon 2016-ban és 2017-
ben sikerült felszámolnunk a község il-
legális szemétlerakatait a temető mögött,
ahova fákat ültettünk. Szintén ettől a
minisztériumtól sikerült anyagi támoga-
tást szerezni a községi hivatal külső szi-
getelésére és a fűtési rendszer
korszerűsítésére. Reményeink szerint a
munkálatok után energiagazdaságosabb
lesz az épület. Azt is tudni kell, hogy a
belső felújításra is adtunk be pályázatot,
aminek az eredményét a közeljövőben
értékelik ki. 
   A Nagyszombat megyétől kapott
anyagi támogatásokból az eltelt négy
esztendőben finanszírozni tudtuk a szer-
vezeteink eszközbeszerzését és kirándu-
lásait, illetve a községi rendezvényeket is. 

Nemrégiben sikerült a Kovács-tó te-
reprendezése is. Milyen forrásból?
• Ez szintén a Szlovák Környezetvédelmi
Minisztériumnak köszönhető. A Szlovák
Vízgazdálkodási Vállalat által kidolgo-
zott tervdokumentáció alapján lett be-
töltve a tó, ami azt jelenti, hogy kapott
egy kavicsréteget alulra, amire föld ke-
rült, s ezt fűvel vetettük be. Ki lettek ala-
kítva a vízelvezető árkok, hogy a talajvíz
megemelkedése, vagy áradás esetén elve-
zesse a felesleges vizet. Ám nem csak a

betöltés volt sikeres, hanem a tóra vezető
összes vízelvezetőt, amelyek az utak alatt
futnak, azokat is  kitisztítottuk. 

Mi lesz ott?
• A tervekben az szerepel, hogy ez egy
köztér, amit kihasználhatnak majd az
emberek, rendezvényeket szervezhetünk
ott, járdákat terveztünk oda, állandó
színpadot, tehát egy parkot alakítunk,
amely minden szapi lakosé lesz. De el
tudok ott képzelni játszóteret, vagy akár
műfüves pályát is. Persze minden attól
függ, mit engednek meg a pályázatok. 

Megújultak a járdák és épült egy ke-
rékpárút is. Milyen forrásból?
• A járdák egy részt 2015-ben újította fel
Nyugat-Szlovákiai Vízművek, ugyanis a
vízvezetéket cserélték ezen a szakaszon.
Ebből kifolyólag a másik oldalra tervez-
tük át a kerékpárutat, amire 2017-ben
Nagyszombat megyéről meg is érkezett
a pályázati kiírás, amire reagáltunk és ta-
valy év végén meg is épült ez a bicikliút,
amely összeköti a Szapi Községi Hivatalt
a csiliznyáradival.

Az önkormányzat nem csak a szlovák
pályázati kiírásokra reagál, de a ma-
gyarországiakra is. Onnan milyen fej-
lesztésekre sikerült anyagiakat
lehívni?
• Például a Csemadok új székeket és asz-
talokat tudott vásárolni az ülésterembe,
a Szapi Hírnök költségeinek egy részét
három éve finanszírozzuk ezekből a pén-
zekből, és felújítottuk a község központ-
jában található emlékművet. 

Az eltelt választási ciklusban mennyi
pénzt sikerült pályázati pénzekből be-
hozni a község kasszájába?
• Az eltelt négy év alatt közel egymillió
euró vissza nem térítendő támogatásban
részesült a község az Európai Unió, a
Szlovák Kormány és a Magyar Kormány
jóvoltából. Ez azt jelenti, hogy ekkora
fejlődés még egyik ciklusban sem volt. 

Mik a tervek a következő négy évre?
• Tovább támogatni és a kiváló kapcso-
latot megtartani a helyi szervezetekkel.
Építkezési telkeket szeretnénk kialakí-
tani, melyekre a reményeink szerint a
jövő év elején már érdeklődni is lehet

A helyi temető is biztonságosabb és világosabb lett
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majd. Bekapcsolódnánk az öröklakás-
programba is. Továbbra is kihasználnánk
a támogatási rendszert a középületek, a
helyi utak és járdák felújítására, játszótér
kiépítésére. Számos pályázatunk vár el-
bírálásra, amelyek ha pozitívak lesznek,
több fejlesztést tudunk elvégezni majd a
következő években is. A tűzoltószertár
felújítására beadott projektünket már el
is fogadták, így a községi hivatal épülete
mögött egy garázst tudunk építeni né-
hány helyiséggel. Ha felépül az új szertár,
akkor a régi helyére egy vállalkozói ház
van tervezve, ahol üzlethelyiségeket is ki-
alakítanánk. A vízelvezető árkokat szeret-
nénk felújítani, amire nagy hangsúlyt
fektet a község. A tervek között szerepel
még a temető bővítése, illetve a halottas-
ház felújítása is, távlati céljaink között
egy kisüzem alapítása. Továbbra is segí-
tenénk a lakosoknak rendezetlen telkeik
rendezésében, ám amennyiben nem
használják azokat, és felajánlják a község-
nek megvásárlásra és úgy gondoljuk,
hogy megéri belefektetni, akkor lépni fo-
gunk, esetleg megvásárolja a község. Így
nő a falu vagyona és igyekszünk ezeket a
területeket hasznosítani. 

Miklós Ferenc:
„Bizonyára mindannyian tudják, hogy 2018. november 10-én önkormányzati vá-
lasztások lesznek. Alapos megfontolás után, szeptember 5-én ismét polgármesternek
jelöltettem magam. Ezúton szeretném megköszönni mindenkinek a 4 évvel ezelőtti
támogatást és a bizalmat. Miért HÍD–MKP koalíció? Két dolog miatt. Az első
hogy kommunális politikusként kivétel nélkül mindenki polgármestere vagyok, sőt
lokálpatriótaként a csilizközi régió a szívügyem. A másik pedig, hogy az európai
viszonyokat tekintve úgy gondolom, nincs időnk nekünk magyaroknak vitatkozni
egymással, inkább össze kell tartani a magyarságot, és ha ez az út a két magyar
párt dunaszerdahelyi járási összefogásával kezdődik akkor én ebben partner vagyok.
Az elmúlt évekre visszatekintve nem kell nekünk magyaroknak ellenség, mi magunk
vagyunk egymás ellenségei, akik egymással veszekednek, miközben az összetartás
lenne a lényeg, hogy megmaradjunk erős közösségnek itt a Kárpát-medencében.
   Az hogy nincs másik polgármesterjelölt, számomra egy jó és kellemes visszajelzés
arra, hogy az önkormányzat jól végzi a munkáját. De ugyanakkor felelőség is, hi-
szen ennek a választásnak nagyon nagy jelentősége van a következő 4 éves választási
ciklusra. Bízom benne, hogy a jövőben ismét olyan képviselő-testület áll fel, amely-
nek tagjai a falu érdekeit és előrehaladását fogják szolgálni. Olyan képviselőkre van
szükségünk, akik nem érdekcsoportokat képviselnek és nem osztják meg a falu kö-
zösségét. Olyan képviselő-testületre van szükségünk, amely kiveszi a részét a közösségi
munkából, vállalja azt azzal a tudattal, hogy a tudása legjavával szolgálja a falu
lakosságát. 
   Köszönöm az eddigi támogatást és bízom a jövőbeli sikeres együttműködésben,
községünk jövőjének érdekében!”
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Az utóbbi években nőtt
Az esketések számA

Néhány alkalommal előfordult már, hogy kialudt
a közvilágítás és nem működött a hangosbemondó

a falu egy-egy pontján. Ezúton is kérjük 
a lakosokat, az ilyen meghibásodást jelentsék a

községházán, 
hogy orvosolni tudjuk a hibát. 

ANYAKöNYVI HÍrEK • SPrÁVY z MATrIKY 
2018. augusztus – 2018. október

august 2018 – október 2018

A szapi képviselő-testület A szapi képviselő-testület 
ülésprogramja 2018. 08. 28.ülésprogramja 2018. 08. 28.

1. Megnyitó 
2. Jegyzőkönyv író kinevezése, jegyzőkönyv hitelesítők 

    jóváhagyása
3. Határozatok teljesítése
4. MAS Dunamente Régiófejlesztési Polgári Társulás kérvé-
    nyének megtárgyalása
5. Ingatlan vásárlásra felhasznált OTP bank által nyújtott

    hitel merítése – beszámoló
6. Költségvetés alakulása 2018. 6. 30-hoz
7. A II. számú költségvetési intézkedés a költségvetés módo-
    sításához a 2018-as évben
8. A község főellenőrének munkaterve a 2018-as év II. félévére
9. Beszámoló a folyamatban lévő projektekről 

10. Beszámoló az elbírált projektekről
11. „IV. Szapi Halásznap” rendezvény beszámolója
12. Egyéb időszerű feladatok megtárgyalása
13. Vita
14. Zárszó

Reklám

ELHUNYTAK • zOMrELI:

• Szikonya Martin, 2018. augusztus 17, Szap

JUBILÁNSOK • JUBILANTI:

• Bartalos Ilona, 70 éves

• Bereczky László, 80 éves

HÁzASSÁgKöTéS • UzAVrELI MANžELSTVO:

• Horváth Attila – Szajkó Viera

   2018. augusztus 18, Balony

• Ing. Petőcz Gyula – MUDr. Sárközy Márta

   2018. szeptember 08., Szap

Egyre többen választják a polgári esküvőt az egyházi
helyett. Az utóbbi években ezek száma ugrásszerűen
megnőtt. 

Ha visszaugrunk az időben hat évet, akkor azt láthatjuk, hogy
2012-ben összesen három házasságot kötöttek a községben,
ebből egy volt egyházi és kettő polgári szertartás. A 2013-as
esztendőben senki sem lépett frigyre, ám a következő, a 2014-
es évben négy pár is így határozott. Hárman az egyházi eske-
tést választották és egy pár döntött a polgári összeadás mellett.
Majd ahogy haladtunk előre az időben, egyre többen lettek a
szerelmesek, hiszen 2015-ben tizenketten, azaz hat pár lépett
a házasság kötelékébe, két pár egyházi, négy pedig a polgári
esküvőt választotta. 2016-ban ismét négy pár döntött a há-
zasság mellett, egy egyházi és három polgári esküvő zajlott a
községben. Az utóbbi két esztendőben (2017 és 2018) nyolc-
nyolc pár erősítette meg szerelmét a gyűrűkkel. Mindkét
évben hat pár határozott a polgári szertartás mellett. 
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utánpótlá sc sA pAtA i nk eredménye i

1. forduló:
Ekecs-Apácaszakállas—
KFC Szap-Csiliznyárad 4:1
(2:1), g.: Szabó (1., 12., 17.,
19.), ill. Béhr (9.).
2. forduló:
KFC Szap-Csiliznyárad—
Nagymegyer 0:5 (0:4), g.:
Györi (1., 3., 10.), Pálfi (1.),
Barczi (13.).
3. forduló:
Nyékvárkony—KFC Szap-
Csiliznyárad 5:1 (3:0), g.:
Méhes (1.), Oláh (4., 10.,
14., 16.), ill. Béhr (19.).
4. forduló:
A KFC Szap-Csiliznyárad
csapata szabadnapos. 
5. forduló: 
KFC Szap-Csiliznyárad—
Bős 1:3 (1:2), g.: Vida (2.),
ill. Nagy (9.), Juricin (11.,
18.).
6. forduló: 
KFC Szap-Csiliznyárad—
Ekecs-Apácaszakállas 0:4
(0:1), g.: Katona (9.), Szabó
(13., 14., 18.).
7. forduló:
Nagymegyer—KFC Szap-Csi-
liznyárad 12:0 (8:0), g.: Györi
(2., 3., 5.), Forró (4.), Suchý (8.),
Á. Kovács (9.), Morva (10.),
Pálfi (11., 16.), Kristóf (16.), O.
Kovács (19.), Csiba (20.).
8. forduló:
KFC Szap-Csiliznyárad—
Nyékvárkony 1:3 (0:3), g.:
Vida (17.), ill. Hodossyová
(5.), Vég (8.), Oláh (10.).
9. forduló: 
A KFC Szap-Csiliznyárad
csapata szabadnapos. 
10. forduló:
Bős—KFC Szap-Csiliznyá-
rad 10:0 (5:0), g.: Juricin (1.,
14., 17.), Dénes (3., 6., 16.,
19.), A. Nagy (8., 21.), M.
Nagy (12.).
11. forduló:
Ekecs-Apácaszakállas—

KFC Szap-Csiliznyárad 1:0
(0:0), g.: Szabó (14.).
12. forduló: 
KFC Szap-Csiliznyárad—
Nagymegyer 0:11 (0:8), g.:
Morva (2., 6., 9.), Forró (3.,
8.), Györi (4., 7., 10.), Csémi
(13.), Pálfi (19.), Kovács
(20.).
13. forduló: 
Nyékvárkony—KFC Szap-
Csiliznyárad 3:2 (3:0), g.:
Cseh (2.), Vég (4.), Hodos-
syová (7.), ill. Lukács (13.),
Vass (16.).
14. forduló: 
A KFC Szap-Csiliznyárad
csapata szabadnapos. 
15. forduló:
KFC Szap-Csiliznyárad—
Bős 1:4 (0:4), g.: Sebő (16.),
ill. A. Nagy (5.), Juricin (10.,
10., 10.).
16. forduló:
KFC Szap-Csiliznyárad—
Ekecs-Apácaszakállas 1:1
(1:0), g.: Vida (7.), ill. Szabó
(20.).
17. forduló:
Nagymegyer—KFC Szap-
Csiliznyárad 3:1 (1:0), g.:
Suchý (7.), Morva (15., 19.),
ill. Vida (14.).
18. forduló: 
KFC Szap-Csiliznyárad—
Nyékvárkony 1:3 (0:1), g.:
Vida (14.), ill. Vég (11.), Lo-
sonsky (15., 18.).
19. forduló:
A KFC Szap-Csiliznyárad
csapata szabadnapos. 
20. forduló:
Bős—KFC Szap-Csiliznyá-
rad 1:2 (1:2), g.: Juricin
(12.), ill. Lukács (2.), Vida
(6.).
21. forduló: 
Ekecs-Apácaszakállas—
KFC Szap-Csiliznyárad 5:0
(4:0), g.: Szabó (1., 5., 10.),
Győri (8.), Katona (18.).

22. forduló: 
KFC Szap-Csiliznyárad—
Nagymegyer 0:5 (0:3), g.:
Györi (8., 9., 10.), Forró
(18.), Kristóf (20.). 
23. forduló: 
Nyékvárkony—KFC Szap-
Csiliznyárad 2:0 (0:0), g.:
Vég (15.), Méhes (17.).

24. forduló: 
A KFC Szap-Csiliznyárad
csapata szabadnapos. 
25. forduló:
KFC Szap-Csiliznyárad—
Bős 2:4 (1:1), g.: Sebő (12.),
Lukács (20.), ill. M. Nagy
(5.), Juricin (13., 18.), Bre-
zovsky (17.). 

U11 • AKTUÁLIS TÁBLÁzAT

1. Nagymegyer                       20    19    1      0      92:15  58

2. Nyékvárkony                      20    11    2      7      46:36  35

3. Bős                                     20    9      2      9      48:39  29

4. Ekecs-Apácaszakállas          20    6      2      12    25:46  20

5.KFC Szap-Csiliznyárad     20    1      1      18    14:89    4

III. LIgA, U11, D-CSOPOrT
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lAbdArúgócsA pAtA i nk eredménye i

1. forduló:
Nagymegyer–KFC Szap-Csiliznyárad
4:1 (3:0), g.: Vígh (1., 31.), Kákics
(44.), Révész (84.), ill. Tóth (64.).
2. forduló:
KFC Szap-Csilznyárad–Nagyabony
3:4 (1:3), g.: Csicsay (17., 70., 90.), ill.
Bognár (19., 30.), Lelkes (37.), Gőgh
(75.).
3. forduló:
Vága–KFC Szap-Csiliznyárad 4:0
(2:0), g.: Šercel (7.), sedlák (11.), Gott-
wald (54.), Braniša (61.).
4. forduló:
Kisudvarnok–KFC Szap-Csiliznyárad
4:2 (1:1), g.: Vass (10.), Szőke (50. –
öngól), Ravasz (67., 83.), ill. Darnai
(24.), Csicsay (76.).
5. forduló:
Csenke–KFC Szap-Csiliznyárad 6:0
(3:0), g.: Lengyel (10., 33.), Hricko (29.),
Marušin (47., 68., 78.).

6. forduló:
KFC Szap-Csiliznyárad–Kismácséd
2:1 (0:0), g.: Dékány (61.), Csicsay S.
(78.) – Kača (81.).
7. forduló:
Lég–KFC Szap-Csiliznyárad 2:1
(1:0), g.: Dékány (35.), Fekete (79.),
ill. Csicsay (58.).
8. forduló:
KFC Szap-Csiliznyárad–Vágfarkasd
1:3 (1:1), g.: Jakus (45.), ill. Fehér
(11., 69.), Bindics (83.).
9. forduló:
Felsőszeli–KFC Szap-Csiliznyárad
1:0 (0:0), g.: Prešnajder (52.).
10. forduló:
KFC Szap-Csiliznyárad–Nyárasd 4:2
(1:0), g.: Csicsay (24.), Bartalos (48.),
Csicsai (63.), Dékány (69.), ill. Rózsa
(79.), Horváth (85.).
11. forduló:
Nagymagyar–KFC Szap-Csiliznyárad 2:1

(0:0), g.: Végh (55., 59.), ill. Struhár (73.).
12. forduló:
KFC Szap-Csiliznyárad–Egyházkarcsa
1:1 (1:1), g.: Csicsay (45.), ill. Érsek (13.).
13. forduló:
KFC Szap-Csiliznyárad–Jányok 0:1
(0:1), g.: Šinaľ (34.).

V. LIgA, DéLI CSOPOrT - FELNőTTEK 1. Csenke               13   11  2    0     37:8      35
2. Nagyabony         13   8     3    2     32:10    27
3. Jányok                13   8     2    3     23:13    26
4. Lég                     13   8     2    3     22:16    24
5. Nyárasd              13   7     2    4     25:23    23
6. Egyházkarcsa      13   6     3    4     24:17    21
7. Sopornya            13   6     2    5     21:14    20
8. Vágfarkasd          13   6     2    5     21:14    20
9. Vága                   13   6     1    6     19:23    19
10. Nagymegyer     13   5     1    7     22:26    16
11. Nádszeg            13   4     3    6     26:25    15
12. Kismácséd        13   3     4    6     31:26    13
13. Nagymagyar     13   3     3    7     8:33      12
14. Kisudvarnok     13   3     2    8     21:34    11
15. Szap-Cs.nyárad     13   2     1    10   16:35    7
16. Felsőszeli          13   1     1    11   7:33      4

V. LIgA, DéLI CSOPOrT U19
1. forduló:
KFC Szap-Csiliznyárad–Illés-
háza 6:0 (2:0), g.: Kukan 3 (8.,
21., 73.), Kukucs (56.), Ollári
(67.), Barna (83.).
2. forduló:
Sopornya–KFC Szap-Csiliz-
nyárad 4:2 (1:2), g.: Farkas (9.),
Ferenc (51.), Trnka (52.), Jurík
(78.) – Szeif (6.), Barna (29.).
3. forduló:
KFC Szap-Csiliznyárad–Vága
3:1 (2:0), g.: Kukan 2 (32., 68.),
Barna (32.) – Pongrácz (71.).
4. forduló:
KFC Szap-Csiliznyárad csa-
pata szabadnapos volt.
5. forduló:
KFC Szap-Csiliznyárad–
DSC Dióspatony 5:0 (2:0), g.:

Ollári 2  (2., 46.), Nagy 2 (56.,
62.), Kukucs (31.).
6. forduló:
Egyházkarcsa–KFC Szap-Csi-
liznyárad 3:2 (2:2), g.: Tóth
(22.), Horváth (31.), Nagy (90.)
– Kukan (24.), Barna (43.).
7. forduló:
KFC Szap-Csiliznyárad–Egy-
házgelle 5:2 (3:2), g.: Ollári
(12., 13.), Kukucs (27.), Sándor
(70.), Kukan (84.) – Szusz
(21.), Csánó (45.).
8. forduló:
Balony–KFC Szap-Csiliznyá-
rad 0:2 (0:0), g.: Barna (50.),
Horváth (67. – öngól).
9. forduló:
KFC Szap-Csiliznyárad–Nád-
szeg 9:1 (5:0), g.: Nagy 3 (17.,
36., 48.), Kukan 3 (35., 59.,

61.), Barna (21.), Ollári (42.),
Knaus (68.) – Győri (58.).
10. forduló:
Jóka–KFC Szap-Csiliznyárad
4:2 (2:0), g.: Tankó I. 2 (20.,
76.), Mészáros (23.), Kopin

(69.) – Kukan (63.), Egyed (81.
– öngól).
11. forduló:
KFC Szap-Csiliznyárad csa-
pata szabadnapos volt.

1. Egyházgelle                    9    7   0    2   34:10  21
2. Sopornya/Vágpatta         9     7    0     2    25:13   21
3. KFC Szap-Csiliznyárad  9      6    0     3    36:15    18
4. Jóka                               9    5    1     3   27:28   16
5. Egyházkarcsa                 9     5   0     4    23:20   15
6. DSC Dióspatony           9     4    1     4    22:20   13
7. Vága                               9    3   1    5   13:23   10
8. Nádszeg                         9    3   1    5   21:36   10
9. Balony                           9    1   1    7   11:27     4
10. Illésháza                        9    1   1    7   12:32     4
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Megjegyzés: Taksony és Lég alakulata kilépett a versenyből.


